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ZÁPISNICA 
z rokovania XXII. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice, 

konaného dňa 12.apríla 2012 v Maduniciach 

Prítomných 114 členov združenia z celkového počtu členov t.j. 170, čo je 67 % prítomných, 
čím bol XXII. snem uznášania schopný (príloha č.1 – prezenčná listina delegáti). Pre prijatie 
uznesení je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných čo je z počtu prítomných 114 
delegátov 58 hlasov. 
 
Program:  
 

1. Otvorenie rokovania XXII. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
2.  

� schválenie rokovacieho poriadku, 
� menovanie zapisovateľov, 
� voľba členov pracovného predsedníctva,  
� voľba členov návrhovej, volebnej a mandátovej komisie,  
� voľba overovateľov zápisnice 

3. Správa o činnosti za rok 2011 
4. Príhovory hostí 
5. Správa o hospodárení a Správa kontrolnej komisie za rok 2011 
6. Návrh rozpočtu na rok 2012 
7. Programové zameranie na rok 2012 
8. Informácia o sneme ZMOS 
9. Voľba delegátov snemu ZMOS 

10. Diskusia  
11. Záver 

 
 
1) Otvorenie rokovania XXII. snemu ZMO, región JE J aslovské Bohunice 
Rokovanie XXII. snemu otvorila Mgr. Alena Jelušová, predsedníčka združenia. Privítala 
prítomných delegátov snemu a menovite hostí (príloha č.2 – prezenčná listina hostia). 
Vedením rokovania snemu poverila po dohode s Radou ZMO pre 1.časť rokovania Ing. 
Vladimíra Butku, podpredsedu ZMO pre 2.časť: Ing. Rema Cicutta, podpredsedu ZMO. Ing. 
Butko prevzal následne vedenie snemu. 

 
 

2) Schválenie programu, rokovacieho poriadku, menov anie zapisovate ľov, vo ľba 
členov pracovného predsedníctva,  pracovných komisií , overovate ľov zápisnice 

Ing. Butko predložil delegátom program rokovania, ktorý mali všetci delegáti v pozvánke 
i v pracovných materiáloch. Vyzval na jeho prípadné doplnenie resp. návrhy na zmeny. Nikto 
z prítomných nemal voči predloženému programu výhrady, a preto prebehlo hlasovanie 
o programe. 
 
Uzn. č.1/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  schvaľuje program rokovania XXII. snemu 
bez pripomienok podľa predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 
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Ďalej Ing. Butko  predložil delegátom snemu nasledujúce návrhy:  
 
Návrh Rokovacieho poriadku  (príloha č.3) 
Návrh rokovacieho poriadku v tlačenej podobe obdržali všetci delegáti v písomných pracovných 
materiáloch i v elektronickej podobe pred snem. 
 
Uzn. č.2/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice schvaľuje predložený Rokovací poriadok 
bez pripomienok  

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
Za zapisovateľov pracovné predsedníctvo navrhlo: Mgr. Andreu Briestenskú, kancelária 
združenia, Ing. Romana Súkeníka, Zemianske Sady. 
 
Uzn. č.3/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie menovanie zapisovateľov 
podľa predloženého návrhu 
1. Mgr. Andrea Briestenská, vedúca kancelárie ZMO; 
2. Ing. Roman Súkeník, Zemianske Sady. 
 
Návrh na zloženie pracovného predsedníctva a pracovných komisií nasledovne:  
Pracovné predsedníctvo: Mgr. Alena Jelušová, Madunice; Ing. Remo Cicutto, Piešťany;  Ing. 
Vladimír Butko, Trnava; Peter Dvoran, Hlohovec; Ladislav Boháčik, Pečeňady. 
 
Uzn. č.4/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí členov pracovného predsedníctva podľa 
predloženého návrhu v zložení:  
1. Mgr. Alena Jelušová, Madunice; 
2. Ing. Remo Cicutto, Piešťany; 
3. Ing. Vladimír Butko, Trnava; 
5. Peter Dvoran, Hlohovec; 
6. Ladislav Bohačik, Pečeňady. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
Mandátová a volebná komisia: Dušan Daloš, Rakovice; Ing. Daniela Blažková, Prietrž; Ing. 
Tomáš Nemeček, Pusté Sady. 
 
Uzn. č.5/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí členov mandátovej a volebnej komisie 
podľa predloženého návrhu v zložení:  
1. Dušan Daloš, Rakovice; 
2. Ing. Daniela Blažková, Prietrž; 
3. Ing. Tomáš Nemeček, Pusté Sady. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
 



 3

Návrhová  komisia: JUDr. Marek Turanský, Voderady; Jana Myjavcová, Hubina; Mgr. Juraj 
Valo, Trebatice. 
 
Uzn. č.6/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí členov návrhovej komisie podľa 
predloženého návrhu v zložení:  
1. JUDr. Marek Turanský, Voderady; 
2. Jana Myjavcová, Hubina; 
3. Mgr. Juraj Valo, Trebatice. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
Overovatelia zápisnice: Ing. Daniela Balážová, PhD., Suchá nad Parnou; Karol Zachar, 
Dechtice; 
 
Uzn. č.7/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  volí za overovateľov zápisnice snemu: 
1. Karol Zachar, Dechtice; 
2. Ing. Daniela Balážová, PhD., Suchá nad Parnou. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
3)       Správa o činnosti za rok 2011 
Správu o činnosti za rok 2011 predložila snemu Mgr. Alena Jelušová, predsedníčka ZMO 
(príloha č.4, súčasť snemových novín, ktoré obdržali všetci delegáti snemu).  
 
Ing. Butko poďakoval Mgr. Jelušovej  za prednesenú správu, ktorú delegáti ocenili potleskom 
nakoľko nielen zosumarizovala činnosť združenia v roku 2011, ale súčasne poukázala i na 
hlavné problémy samosprávy. 
 
Uzn. č.8/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie Správu o činnosti ZMO, 
región JE Jaslovské Bohunice za rok 2011. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
 

4) Príhovory hostí 
Ing. Butko poďakoval všetkým prítomným hosťom, že si našli čas a podporili snem svojou 
osobnou účasťou. Postupne vystúpili s príhovormi niektorí z hostí: 
 
A/ JUDr. Zmajkovičová, poslankyňa NR SR a podpredsedníčka NR SR:  
Zdôraznila, že  obce a mestá sú súčasťou štátu a spoločenského života s odkazom na 
Ústavu SR čl. 4, ktorý hovorí o územnej samospráve. Napriek pochybnostiam o tom, že novo 
zostavená Vláda SR je „jednofarebná“ uistila delegátov, že to bude vláda dialógu.  Len 
vzájomnou komunikáciou a teda dialógom sa dajú naplniť očakávania voličov, samospráv 
i všetkých partnerov. Súčasťou dialógu bude určite i dialóg so ZMOS ako jedným so 
sociálnych partnerov. Prijala i kritiku, ktorá odznela v prednesenej správe predsedníčkou 
združenia a uistila, že je pripravená spolupracovať so samosprávou. Postavenie starostov je 
potrebné dostať znovu na dôstojnú úroveň, je dôležité dať veci na poriadok napr. i novelou 
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zákona o platových pomeroch starostov a primátorov. Zaželala  prítomným starostom 
a primátorom všetko dobré do ďalšej práce.  
 
B/ Ing. Tibor Mikuš, predseda TTSK: 
Pár slov ako kolega, nielen hosť, keďže všetci sú predstaviteľmi samospráv bez rozdielu či 
ide o miestnu alebo regionálnu samosprávu. Poďakoval tým, ktorý pôsobia v spoločných 
orgánoch TTSK a samospráv, kde sa podarilo urobiť kus dobrej práce v obnove cestnej 
infraštruktúry, zorganizovať množstvo spoločenských podujatí, realizácia projektov, riešenie 
problematík nemocníc v rámci TTSK (kde v TTSK v žiadnej z nemocníc nebola ohrozená 
situácia v prevádzke z dôvodu protestu lekárov).  Zdôraznil, že je dôležité, aby boli obce 
silné, nakoľko sú piliermi štátu. Problémy súvisiace so zmenami zákonov, ktoré pripomenula 
predsedníčka ZMO vo svojej správe – tento problém majú aj VÚCky, nakoľko Vláda SR 
nepremysleným krokom spôsobila napr. sekeru u nemocníc, problémy v školstve. Je 
potrebné spoločne rokovať, predkladať návrhy na novely zákonov. Uvítal, že nová vláda 
chce diskutovať s obcami, VUCkami. Pripomenul dôležitosť nového plánovacieho obdobia 
2014 – 2020, kde budú možnosti na zlepšenie infraštruktúry, riešenie otázky ohľadne 
odpadov, príprava regionálnych energetických koncepcií, ktoré majú dosah na kvalitu 
životného prostredia ale i zamestnanosť v regióne. Spomenul i oblasť cestovný ruch, rozvoj 
turizmu – žiaľ v určenom termíne sa nepodarilo založiť krajskú organizáciu sa TTSK, v čom 
však nevidí problém. Ocenil činnosť OIK Bohunice a zaželal veľa  delegátom úspešné 
rokovanie. 
 
C/ Ing. Jozef Dvonč, CSc., predseda ZMOS:  
Poďakoval sa za podporu, že bol v r. 2011 zvolený do funkcie predsedu ZMOS. Súčasne 
ocenil podporu mimoriadneho snemu ZMOS, kde ZMOS urobil mimoriadny krok, ktorý bol 
potrebný k tomu, aby neboli zničené princípy samosprávy, solidarity samospráva – občania. 
Konštatoval, že práca kancelária ZMOS sa za posledný rok zefektívnila, je ekonomickejšia, 
operatívna, s dôrazom na prípravu materiálov na rokovania. Ocenil návrhy na audit 
kompetencií vykonávaných samosprávou na všetkých úrovniach, ktorého výsledkom by mal 
byť i návrh na ich reálne financovanie. Podľa podkladov ZMOS sa v období rokov 2005 – 
2011 zvýšil počet kompetencií a úloh obcí definovaných len v zákonoch z 3067 na 4820 t.j. 
o 57,2 %. Spomenul záujem ZMOS novelizovať Zákon o verejnom obstarávaní, (o čom bola 
i diskusia na TV TA3 11.4.2012), kde spomenul celý komplex problémov v tomto zákona 
napr. i to, že najnižšia cena nemôže byť jediným rozhodujúcim kritériom verejného 
obstarávania. Neopomenul ani tému prípravy nového programovacieho obdobia. Zdôraznil 
princíp partnerstva ZMOS  - Vláda SR. Prvým krokom bola účasť ZMOS na stretnutí so 
sociálnymi partnermi Vlády SR. Rada ZMOS  na svojom rokovaní schválila 13 bodov, 
z ktorých zdôraznil štyri základné oblasti: 1.audit kompetencií miestnych daní; 2. EU fondy; 
3. Legislatíva (stavebný zákon, odpady - vrátane rádioaktívnych odpadov, sociálne služby, 
školstvo a ďalšie); 4. Volebný zákon. Pripomenul, že ZMOS si uvedomuje, že všetky priority 
ZMOS sa nedostanú i do Programového vyhlásení vlády SR, ale verí, že základné otázky 
budú akceptované. Na záver zaželal veľa úspechov samosprávam združenia i združeniu ako 
takému, prisľúbil podporu futbalového družstva starostov na ME v Katowiciach, kde bude 
držať palce k dosiahnutiu čo najlepších výsledkov. 
 
D/ Ing. Milan Molnár, SE, a.s.:  
Pozdravil prítomných v mene Slovenských elektrární, a. s a Atómovej elektrárne Jaslovské 
Bohunice. Informoval, že SE. a.s. má za sebou veľmi úspešný rok, čo nie je náhoda, ale 
výsledok dobrého systému práce, nakoľko tieto výsledky sú opakované už štvrtý rok po 
sebe. Z pohľadu bezpečnosti nemali SE, a.s. žiadne výnimočné udalosti, ktoré by 
bezpečnosť ohrozovali. Pre rok 2012 je hlavnou činnosťou tak ako každý rok plánovaná 
odstávka blokov a v r. 2012 výmena riadiaceho systému na sekundárnom riadiacom  
systéme turbín na 4.bloku, čím sa ukončí dlhodobá etapa modernizácie blokov. V AE 
Bohunice bude tým zabudovaná tá najmodernejšia dostupná technika dostupná vo svete.  
Rok 2011 sa niesol v znamení udalostí vo Fukušime a následne Stress testov. Stress testy 
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SE, a.s. boli prezentované ako vzor i pre iné AE v Európe. V 03/2012 bola na Slovensku 
komisia odborníkov, ktorá overovala, či údaje  uvedené v Stress testoch sú pravdivé a  
návrhy komisie budú ďalej budú implementované do záverov testov. Zdôraznil, že SE a.s. sa 
cítia ako súčasť regiónov a majú snahu spolupracovať so samosprávami.  
 
E/ Ing. Miroslav Obert, JAVYS, a. s:  
Pripomenul, že od 2006 prevádzkuje JAVYS, a.s.  energetické zariadenia v Jaslovských 
Bohuniciach, kedy spoločnosť vznikla. Upozornil, že prevádzka AE je s minimálnym 
negatívnym vplyvom na životné prostredie. Ocenil dobré vzťahy s obcami regiónu a vyjadril 
presvedčenie,  že korektné vzťahy s obcami budú pokračovať. Vyjadril sa k verejnému 
prerokovaniu výstavby IS RAO, ktoré sa konalo 29.2.2012. Zdôraznil, že vybudovanie skladu 
rádioaktívnych odpadov je podmienkou MŽP SR z dôvodu vyraďovania  A1. Snaha čerpať 
finančné prostriedky  na vyraďovanie predovšetkým z EU fondov je prioritou, čoho dôvodom 
je aj výstavba IS RAO, ktorá momentálne mešká. ZMO, región JE Jaslovské Bohunice dalo 
negatívne stanovisko k výstavbe. Uviedol, že dôvodom rozumie a rešpektuje jednotlivé 
požiadavky, súčasne požiadal o citlivejšie vnímanie pozície JAVYS, a.s. a následne 
ohrozenie čerpanie EU fondov na výstavbu. V budúcnosti budú ďalšie prerokovania ohľadne 
vyraďovanie A1  a požiadal preto o spoluprácu a v nasledujúcom náročnom období poprial 
samosprávam veľa spokojnosti.  
 
F/ Ing. Štefan Šabík – JESS, a.s.:  
V úvode spomenul, že JESS a.s. je mladá spoločnosť, ktorá vznikla pred 2 rokmi. Má však 
ambíciu rozvoja – nakoľko jadrová energetika sa rozvíja  rýchlym tempom. Poslaním 
spoločnosti je pripraviť projekt vhodného typu jadrového zdroja a následné zabezpečenie 
výstavby a ekonomiky. Tento projekt je finančne náročný a v súčasnosti je v štádiu prípravy 
štúdie realizovateľnosti. Dôraz dal na to, že projekt neprinesie prosperitu pre úzku skupinu 
ľudí, ale prinesie prosperitu pre región – samozrejme za predpokladu vzájomnej podpory. 
Zaželal obciam veľa spokojnosti.  
 
G/ Ing. Ivan Šikula, riaditeľ NKÚ, expozitúra Trnava:  
Poďakoval za pozvanie, stručne predstavil oblasť pôsobenia NKÚ v samospráve.  
Informoval, že V TTSK ide o 800 subjektov v 7 okresoch a 251 obciach a mestách. 95 
kontrol od vzniku expozitúry Trnava, ktorých výsledky sú zverejnené na web stránke úradu. 
Zdôraznil nezávislosť a nestrannosť NKÚ, ubezpečil, že cieľom je efektívne vynakladanie 
finančných prostriedkov a nie stresovanie samospráv a ďalších subjektov. Ocenil náročnú 
prácu samospráv a zaželal im veľa úspechov. 
 
Ing. Butko, podpredseda ZMO poďakoval všetkým hosťom za prednesené príhovory 
a vyhlásil prestávku v trvaní 20 minút.  
 
Po prestávke pokračovalo rokovanie XXII. snemu podľa schváleného programu ďalšími 
bodmi. Vedenie snemu prevzal Ing. Cicutto, podpredseda ZMO. 
 
5) Správa o hospodárení a správa kontrolnej komisie  2011 
Marta Genčúrová, predsedníčka Kontrolnej komisie predložila správu o hospodárení 
a správu kontrolnej komisie za obdobie roku 2011 (príloha č.5 – vyhodnotenie rozpočtu 2011, 
všetci účastníci v materiáloch, príloha č. 6 správa KK) 
 
Uzn. č.9/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  schvaľuje Správu o hospodárení ZMO, 
región JE Jaslovské Bohunice za rok 2011 a Správu kontrolnej komisie za rok 2011. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 
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7)Návrh rozpo čtu na rok 2012 
Návrh rozpočtu  na rok 2012 v tlačenej podobe obdržali všetci delegáti v písomných pracovných 
materiáloch príloha č.7 (elektronicky zaslané všetkým členom). Návrh rozpočtu s komentárom na 
rok 2012 predložil Ladislav Boháčík, Pečeňady.  
 
 
8)Programové zameranie po XXII. sneme združenia 
Programové zameranie predložil Peter Dvoran, Hlohovec. Všetci delegáti obdržali ako súčasť 
snemových  novín,  príloha č.8. 
Mgr. Jelušová k predloženému návrhu programového zamerania vyjadrila presvedčenie, že 
ide o reálne ciele, pretože stavať vzdušné zámky nemá význam. Existuje samozrejme ešte 
množstvo ďalších problémov, ktoré je potrebné v samospráve riešiť, ale tieto sa budú riešiť 
i v rámci snemu ZMOS.  
 
9)Informácia o sneme ZMOS 
 
Ing. Cicutto predložil informácie o sneme ZMOS (v tlačenej podobe obdržali všetci delegáti 
v písomných pracovných materiáloch spolu s prihláškou + základné informácie v snemových novinách 
(príloha č. 9). Regionálne združenia môžu na 23. snem ZMOS delegovať za každé RZ 
delegátov podľa delegačného kľúča v pomere 1 : 5.Snem sa uskutoční 17.05.2012. 
v Bratislave (Hotel Hilton).V zmysle Stanov ZMOS je podmienkou účasti delegáta na sneme  
aj zaplatenie členského na rok 2012. Zároveň je potrebné, aby delegát zaplatil vložné vo 
výške 50 €/osoba. Po úhrade vložného, najneskôr do 4. mája 2012, budú delegátom 
individuálne expedované pozvánky na 23. snem ZMOS, spolu s parkovacími lístkami a 
ďalšími  organizačnými pokynmi. 
Na základe počtu členov združenia z predchádzajúcich období a „zápočtu“ obcí podľa 
združení v ZMOS je počet delegátov za naše združenie  25 osôb.  
 
 
10) Voľba delegátov na 23.snem ZMOS 
 
Rada ZMO uzn. č.8/21.03.2012 odporúča XXII. snemu ZMO na schválenie zoznam 
delegátov na 23.snem ZMOS v zložení: členovia Rady a Kontrolnej komisie združenia 
doplnení o ďalších navrhovaných delegátov, ktorý sa mohli prihlásiť vopred v kancelárii 
združenia resp. v deň konania sneme. 
 
D. Daloš, predložil návrh delegátov na 23.snem ZMOS podľa požiadaviek.  
 
 
 
9)  Diskusia  
Ing. Cicutto otvoril diskusiu k predneseným témam.  
 
 
9a) Ing. Kráľovič, Hrnčiarovce n/P 
Pripomenul prítomným delegátom situáciu ohľadne finančných prostriedkov na rekonštrukciu 
škôl z ROP – Infraštruktúra vzdelávania, kde obce napriek podpísaným zmluvám 
a prevedeným prácam doposiaľ nemajú finančné prostriedky (ktoré mali byť uhradené ešte 
do 15.1.2012) čo spôsobuje obciam veľkú finančnú záťaž, pretože obce si museli na platby 
zobrať úvery, ktoré splácajú s veľkými problémami a o úroky sa im ich „vklad“ navyšuje. 
Súčasne ide o neistotu, kedy im budú finančné prostriedky vrátené. Problém sa týka cca 120 
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obcí SR v regióne ide o obce: Hrnčiarovce n/P, Trakovice, Boleráz, Smolenice, Voderady, 
Zeleneč. 
 
Ing. Cicutto, Piešťany  odpovedal, že na Rade ZMOS bola informácia, že predseda ZMOS 
má dohodnuté stretnutie s predsedom Vlády SR, kde bude žiadať o urýchlené 
dofinancovanie zazmluvnených projektov, nakoľko daná situácie je pre dotknuté obce 
neúnosná a priam likvidačná.  
 
9b) Ing. Cicutto: 
Predložil návrh na zmenu termínov na predkladanie finančných výkazov (bližšie odôvodnenie 
v prílohe č.11) nakoľko obce z časového hľadiska a existujúcich kapacít nedokážu daný stav 
zvládnuť. 
 
Do diskusie sa ďalej nikto neprihlásil. Mgr. Jelušová sa delegátov spýtala či naozaj nemajú 
témy na diskusiu, alebo to môžeme vnímať tak, že všetko bolo povedaná v predchádzajúcich 
častiach programu a v programovom zameraní. 
 
9c) Ing. Richnák, Šúrovce 
Poďakoval rade ZMO a jej predsedníčke za veľmi podrobne a súčasne jasne a zrozumiteľne 
naformulované Programové zameranie, ktoré pokrýva vlastne všetky problémy samosprávy. 
On osobne mal niekoľko návrhov na diskusiu, ale po preštudovaní programového zamerania 
zistil, že všetky sú vo svojej podstate už zapracované. Okrem už spomínaných problémov 
pripomenul i problém „falošného poplachu“, kde zodpovedné orgány urobili hlupákov zo 
starostov a konštatoval, že systém doteraz riadne nefunguje. Ešte raz zdôraznil problém 
verejných obstarávaní a kritérium ceny, ktoré je neobjektívne a podporuje vytvárať tlak 
úzkemu okruhu firiem SR. 
 
9d) Ing. Mišík, Borová 
Pripomenul, kolaps daňového systému SR, ktorého modernizácia stála daňových 
poplatníkov 28 mil. eur  a situáciu, že nie je zodpovednej osoby, ktorá daný stav spôsobila. 
Ak by takáto situácia bola aktuálna v samospráve – samozrejme i v omnoho nižších 
zákazkách, okamžite by boli vyvodené dôsledky. Kde je preto zodpovednosť vlády, ministrov, 
ktorí podpísali zmluvu na modernizácia daňového systému ? 
 
9d) Ing. Klein, Drahovce 
Konštatoval, že riešenie problematiky nezamestnaných občanov a jeho riešenie je veľmi 
náročné, nakoľko neexistujú efektívne mechanizmy na motiváciu nezamestnaných pracovať. 
Štát by mal veľmi rýchle reagovať a pripraviť aktívnu politiku trhu práce, spôsob finančných 
príspevkov pre nezamestnaných, ktorý by bol motivujúci a nie naopak napr. podmieniť 
vyplatenie príspevku v nezamestnanosti odpracovaním 20 h mesačne pre obce.  
 
9e) Ing. Súkeník, Zemianske Sady 
Informoval, že na Rade ZMOS  Ing. Turčány konštatoval, že v 1.štvrťroku 2012 dostali obce 
350 mil. eur, zatiaľ čo v rovnakom období roku 2011 to bolo  348 mil. eur, čo je mierny 
nárast. Celkovo je však v obciach o 4 - 7% finančných prostriedkov menej. Je to spôsobené 
tým, že platí „Miklóšová vyhláška“, ktorá zrovnoprávnila Centrá voľného času. Žiadal zrušiť 
vyhlášku o prerozdelení podielových daní, a požaduje prerozdelenie daní tak ako to bolo v r. 
2010 teda na úroveň 72% a nie 65%. 
Súčasne informoval o tom, že futbalové družstvo starostov ZMO, región JE Jaslovské 
Bohunice (doplnené i o starostov z regiónu Galanta, Orava a iné) sa zúčastní futbalových 
majstrovstiev starostov Európy vo futbale v termíne 15. – 20.05.2012 v Katowiciach. 
Požiadal o schválenie výdavkov na cestovné pre futbalistov z rozpočtu ZMO vo výške cca 
1500 eur za čo vopred poďakoval a vyzval prítomných, aby futbalistom regiónu fandili. 
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Pripomenul, že v roku 2011 sa podarilo za pomoci kancelárie združenia doriešiť problém 
dane za jadrové zariadenia, ktorý bol spôsobený tým, že obce, ktoré majú v pásme ochrany 
21 km len časť zastavaného územia obce mohli vyrúbiť daň len vo výške veľkosti katastra, 
ktorý sa nachádza v pásme 21 km ochrany, a nie za celý kataster. Celá vec sa rieši cez 
Daňové riaditeľstvo SR a v najbližšie týždne bude zvyšok financií (rozdiel katastra v pásme 
v 21 km) dofinancovaný. Za rok 2011 už daňovník týmto obciam vyplatil sume vo výmere 
celého katastra. Problém je však stále u obcí, ktoré majú v pásme ochrany len územie bez 
zastavanej časti, tieto obce nemôžu vyrúbiť daňovníkovi žiadnu daň.  
 
9f) Mgr. Gubáň, Dvorníky 
Vyjadril presvedčenie, že je potrebné riešiť i problém, aby obec „šetrila“ finančné prostriedky 
za deti z obce, ktoré sú umiestnené v detských domovoch, nakoľko to značne zaťažuje 
rozpočet obce a je to „nespravodlivé“ voči deťom, o ktoré sa rodičia riadne starajú. Na túto 
tému nadväzuje i potreba novelizovať Zákon č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách, 
predovšetkým doriešiť príspevok obcí na tieto služby. 
 
9g) p. Strihová, Malé Zálužie 
Financovanie projektov z EU formou refundácií nie je pre malé obce možné, ale likvidačné. 
Tieto obce nemajú finančné prostriedky na takto nastavený systém financovania, nakoľko si 
nemôžu dovoliť zobrať úver na financovanie projektov a následne čakať na platby, ktoré 
prichádzajú i tak s oneskorením.  
 
9h) Mgr. Strakošová, Zvončín 
Predstavila situáciu z obce Zvončín, kde jeden z občanov chová levov a obec napriek 
sťažnostiam susedov a širokého okolia nemá žiadne kompetencie chovu zabrániť. Je 
potrebné novelizovať príslušnú legislatívu tak, aby sa obec k chovu exotických zvierat mohla 
vyjadriť a takýto chov prípadne i zakázať (zákon nerobí rozdiel medzi chovom levov 
a chovom korytnačiek +  napr. k chovu sokolov je potrebných mnoho skúšok, pri chove leva 
nie je potrebná ani ohlasovacia povinnosť chovateľa). 
 
9i) p. Holička, Šintava:   
Pripomenul zneužívania Zákona o slobodnom prístupe k informáciám čo vedie k tomu, že 
žiadatelia o informácie zahlcujú obecné úradu množstvom nezmyselných žiadostí, ktoré 
musia následne zamestnanci obcí vybavovať v zákonom určených lehotách. Zaberá značne 
veľa času a žiadateľ informácie za tento čas zo zákona neplatí. Získané informácie sú 
zneužívané na podnikanie jednotlivcov, diplomové práce a pod. Spoplatnením času, ktorý 
musí zamestnanec obce venovať vybaveniu žiadosti by sa odbúralo značné množstvo 
žiadostí. 
Súčasne žiada, aby mali obce nárok pri podávaní projektov (z fondov EU ale i iných 
projektov) na vrátenie projektov dokumentácie, nakoľko táto ich stojí nemalé finančné 
prostriedky a môže byť použitá ďalej napr. po miernom prepracovaní pre ďalšie žiadosti.  
 
9j) p. Boháčik, Pečeňady 
Žiada zmenu zákona o slobodnom prístupe k informáciám tak, aby bola určená hranica 
(konkrétnou sumou v eurách), od ktorej sa budú zverejňovať faktúry a objednávky. Súčasná 
situácia, kde obce musia zverejňovať všetky faktúry a objednávky (teda už od 1 centu) je 
neúnosná z hľadiska kapacít zamestnancov i techniky predovšetkým pre menšie obce.  
 
Po ukončení diskusie vystúpil JUDr. Turanský, predseda návrhovej komisie a predložil 
návrhy uznesení: 
  
Uzn. č.10/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  schvaľuje predložený návrh rozpočtu ZMO, 
región JE Jaslovské Bohunice na rok 2012 navýšený o sumu 1500 eur na cestovné výdavky 
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pre futbalové družstvo starostov (cesta na ME Katowice). Plánované príjmy na rok 2012 
celkom 248 283,51 eur,  výdavky 223 463,00 eur. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

Schválený rozpočet na rok 2012 (príloha č.10). 
 
Na základe diskusie delegátov snemu vyplývajúcej k bežným problémom samospráv boli 
navrhnuté doplnky programového zamerania v časti legislatíva:  
 
Uzn. č.11/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  schvaľuje Programové zameranie  ZMO, 
región JE Jaslovské Bohunice po XXII. sneme združenia s dodatkami v časti legislatíva 
s doplnením bodov:  
13. Žiadať odstránenie duplicitnej kontroly v obciach  (opakovaná kontrola jednej agendy 
viacerými inštitúciami).  
14. V rámci čerpania finančných prostriedkov z fondov EÚ upraviť financovanie tak, aby boli 
predovšetkým malé obce vyňaté zo systému refundácií platieb a financovanie bolo napr. 
formou zálohových platieb. 
15. Iniciovať novelu zákona o slobodnom prístupe k informáciám najmä v časti zverejňovania 
faktúr, objednávok tak, aby bol určený limit tak ako to platilo do 1.1.2012 (t.j. nezverejňovať 
všetky faktúry a objednávoky z dôvodu nedostatočnej kapacity zamestnancov obcí 
a v prípade malých obcí i technického vybavenia). 
16. Podporiť aktivity ZMOS v oblasti úpravy Zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách. 
17.Posilnenie kompetencií obcí v Zákone č.39/2007 Z. z. o veterinárnej starostlivosti 
s možnosťou vydania i negatívneho stanoviska k chovu exotických zvierat, nakoľko podľa 
súčasnej legislatívy nemá chovateľ ani len povinnosť informovať obec o chove exotických 
zvierat. 
V časti ostatné aktivity doplniť bod 8:  
8. Pripomenúť občanom obcí a regiónu, že 1.1.2013 oslávi Slovenská republika 20 
rokov od vzniku samostatnosti a to rôznymi typmi podujatí v obciach, školách a tým zvýšiť 
národné povedomie.  
 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
Schválený text Programového zmerania 2012 (príloha č.11). 
 
Uzn. č.12/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie informáciu o 23. sneme 
ZMOS, ktorý sa uskutoční 17.05.2012 v Bratislave. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 
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Uzn. č.13/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  volí delegátov 23. snemu ZMOS, ktorý sa 
uskutoční dňa 17.05.2012 v Bratislave nasledovne: 
 
Č.  Meno a priezvisko  Obec 
1 

Mgr. Alena Jelušová 
Madunice 

2 Ladislav Boháčik Pečeňady 
3 Rudolf Braniša Dlhá 
4 Ing. Remo Cicutto Piešťany 
5 Dušan Daloš Rakovice 
6 Peter Dvoran Hlohovec 
7 Alena Hazuchová Jablonica 
8 Ing. Marek Hrčka Dolné Dubové 
9 Pavol Johanes Kátlovce 
10 Božena Krajčovičová Jaslovské Bohunice 
11 Ľubomíra Ondrejková Ardanovce 
12 JUDr. Marek Turanský Voderady 
13 Helena Mesárošová Šalgočka 
14 Karol Zachar Dechtice 
15 Marta Genčúrová Trstín 
16 Mgr. Gilbert Liška Veľké Kostoľany 
17 JUDr. Milan Gavorník Leopoldov 
18 Rudol Baroš Zavar 
19 Bc. Ján Kormúth Horné Orešany 
20 Šebestian Lančarič Bučany 
21 Alojz Matúš Opoj 
22 Ing. Miloslav Richnák Šúrovce 
23 Tibor Púček Šalgovce 
24 Pavlína Hornáčková Smolenice 
25 Ing. Ivan Dobrovodský Vlčkovce 
 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 
 

Uzn. č.14/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské žiada ZMOS, aby neodkladne  riešili situáciu obcí SR, 
ktoré sa dostali do nepriaznivej finančnej situácie v dôsledku nezaplatenie/nepreplatenia už 
zrealizovaných prác v zazmluvnených projektoch Ministerstva pôdohospodárstva SR v rámci 
ROP – Infraštruktúra vzdelávania. 

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
Uzn. č.15/12.04.2012 
XXII. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  žiada ZMOS, aby požiadalo Ministerstvo 
financií SR vzhľadom na časovú náročnosť zostavovania a predkladania účtovných 
a finančných výkazov o zmenu termínu na predkladanie účtovnej závierky a predkladanie 
informácií z účtovníctva a údajov potrebných na účely hodnotenia plnenia rozpočtu verejnej 
správy do 1.marca nasledujúceho účtovného obdobia  

Hlasovanie:  
za                    114  delegátov 
proti                     0 delegátov 
zdržalo sa            0 delegátov 

 
(odôvodnenie žiadosti na zmenu termínu je prílohou č.12). 
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10) Záver 
 
Nakoľko boli naplnené všetky body programu Ing. Cicutto poďakoval všetkým za aktívnu 
účasť.  
Mgr. Jelušová konštatovala, že Rada ZMO pripravovala XXII. snem s pokorou a veľmi 
dôsledne a atmosféra snemu svedčí o tom, že sa snem vydaril. Potešilo ju ocenenie  
prípravy materiálov. Súčasne pripomenula, že v budúcnosti je potrebné dávať podnety na 
prácu a aktivity nielen od členov Rady, ale od všetkých členov združenia za čo vopred 
poďakovala. Taktiež ocenila príjemnú a konštruktívnu pracovnú atmosféru snemu.  
 
 
 
 
 
 

               Mgr. Alena Jelušová 
                     predsedníčka  
 
 
 
 

 
Zapísala: Mgr. Andrea Briestenská                  ________________________ 
 
               Ing. Roman Súkeník                          ________________________ 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
               Karol Zachar                                          ________________________ 
        
 
                Ing. Daniela Balážová, PhD.                  ________________________ 
 
 
 
Madunice, 12.04.2012 
 
 
 
 
Prílohy zápisnice:  

1. Prezenčná listina delegáti snemu. 
2. Prezenčná listina hostia. 
3. Návrh Rokovacieho poriadku. 
4. Správa o činnosti za rok 2011(snemové noviny 12.04.2012)  
5. Vyhodnotenie rozpočtu za rok 2011 
6. Správa kontrolnej komisie za obdobie 2011 
7. Návrh rozpočtu na rok 2012   
8. Programové zameranie 2012 (snemové noviny 12.04.2012)  
9. Informácia o sneme ZMOS a prihláška na 23. snem ZMOS 17.05. v Bratislave 
10. Schválený rozpočet na rok 2012 po úpravách 
11. Schválené Programové zameranie s doplnkami 
12. Odôvodnenie žiadosti zmeny termínu na predkladanie finančných výkazov 

 
 


